
*暑假冒險之旅*    

立即報名 AIESEC 'Divercity' 夏令營 

Adventurous Summer Experience    

Join AIESEC’s 'Divercity' Physical Summer Camp NOW! 
 

 
 
*Scroll down for English version 
                                                                     

一年容易又完 sem啦！一年幾嘅疫情令我哋受困於網上課堂，少咗好多朋友聚會。唔緊

要，AIESEC喺今個 sem break，預備咗精彩嘅 Divercity夏令營俾你，陪你一齊度過一個

好玩又有意義嘅暑假！ 

 
呢個係我地第一個實體活動！係呢四日裡面，你可以同 OUHK加 CUHK嘅同學仔一齊玩

歷奇活動、探索不同文化，既能夠結交到志同道合嘅好朋友，又可以挑戰自我，發掘社會

嘅多樣性同可能性！等你玩得嚟又學到嘢，揾到自己嘅人生方向，作出行動改變世界。

一舉多得嘅活動，又點可以少咗你！ 

 
活動日期：5月 22日、5月 28日至 30日 

活動地點：待定 

參加費用：$250港元 

精彩活動內容：歷奇活動、派對之夜、文化交流體驗 

申請手冊：http://bit.ly/DIVERCITYApplicationBooklet  

報名連結：http://bit.ly/DIVERCITYApplication 

報名截止日期：五月二十日 23:59                           

AIESEC 一向致力提供不同海外義工同實習機會，開拓同學嘅潛能同領導能力。唔好諗啦，

揾埋身邊嘅朋友仔一齊報名參加啦！ 

http://bit.ly/DIVERCITYApplicationBooklet
http://bit.ly/DIVERCITYApplication


 
This academic year has finally come to an end! The pandemic ushered in drastic changes in our 

lives in the past year and face-to-face teaching is now a rare commodity. No worries! AIESEC has 

prepared our physical summer camp - Divercity for you to experience a fun and meaningful 

summer break! 
 
Take part in our exciting 4-day camp with CUHK and OUHK students, where you actively 

participate in team adventure games and cultural exploration activities. Bond with new friends, 

challenge your limits and explore vast possibilities in our society! This is the best activity to play 

and learn, discover your life directions and take action to change the world! We want you to 

become a part of us! 
 
Event period: 22 May,  28-30 May 
Event venue: TBC 
Application fee: $250 HKD 
Event highlights: Team adventure games, Party night, Cultural simulation games 
Application booklet: http://bit.ly/DIVERCITYApplicationBooklet   
Application link: http://bit.ly/DIVERCITYApplication 
Application deadline: 20 May 23:59 
 
AIESEC is devoted to providing overseas volunteer and internship opportunities, enabling all 

CUHK students to unlock their own potential and leadership capabilities. Don't hesitate and apply 

NOW to enjoy a fruitful summer break here! 
 

http://bit.ly/DIVERCITYApplicationBooklet
http://bit.ly/DIVERCITYApplication

